

CIVIL COURT HOUSING PART, SERVICE LOGEMENT DE LA COUR CIVILE,

Index No. (N° d'index.) _____

Your landlord has started a court case against you for the nonpayment of rent. Come to the Landlord & Tenant Clerk's Office in the Civil Court right away to answer the landlord's papers. If you didn't get any papers, bring this card.

Important! If you don't come to court, you may be evicted.

For information on evictions and court forms in different languages, go to nycourts.gov/housingnyc. It is helpful to speak to an attorney.

For information on accommodations for a disability, call (646) 386-5300 or 711 (TTY).

Votre propriétaire a intenté une action en justice contre vous pour le non-paiement du loyer. Allez au bureau du greffier du propriétaire et du locataire dans le tribunal civil, pour répondre aux preuves du propriétaire. Si vous n'avez pas reçu de documents, apportez cette carte.

Important ! Si vous ne venez pas au tribunal, vous pouvez être expulsé.

Pour obtenir des informations sur les expulsions et les formulaires judiciaires dans différentes langues, allez sur nycourts.gov/housingnyc. Il est utile de consulter un avocat.

Pour plus d'informations sur les facilités pour les personnes à mobilité réduite, appelez (646) 386-5300 or 711 (TTY).

Informations sur les expulsions : (646) 386-5750

Enfòmasyon Konsènan Degèpisman • 迫遷相關資訊 • 迫迁相关信息 • Информация о выселении • بے دخلیوں کی معلومات
معلومات بشأن حالات الطرد • Informations concernant les expulsions • □□□□□□ □□□□ • Información sobre desalojos